

Styremøte Drammen flyklubb seilfly gruppa 11/8 2004 på Hokksund.

Tilstede: Tom Roger, Christian, Anders B, Ingar B, Hans B og Lars Helge.

Økonomi:

324k på konto, 60k regninger til forfall. 260k disponibelt

Det er fløyet 74 introturer hvorav Stenar har stått for 31. Vi har penger nok til nyttår hvis inntektene plutselig skulle utebli. Fortsatt har vi 100k utestående hos våre medlemmer. Når vi tar med alle plusser og minuser sitter vi igjen med 106k saldo i vår favør. 11 av de 90 personene som skylder penger står for 109k.

En del gjengangere: <10 navn fjernet> Tor Einar må ta kontakt med NN1 og eventuelt "true" med inkasso. Christian snakker med NN2. De andre fra lista som ikke har inngått en avtale med klubben går til inkasso 16 august. NN3 har avtalt å betale 1900. Renter for folk som ikke flyr beløper seg til ca. 1000kr fra 15 personer. Styret vedtar at dette og noen andre småbeløp totalt 1500kr nullstilles. Vi får melding fra NAK når noen melder seg ut, men ikke betalt kontingent gir ingen melding.

Forsikring:

Hvor er forsikrings papirene? DFK og TAU mottatt av kasserer. Kasserer tar vare på original og kopi plasseres sammen med fartøydokumenter. Vi må få utstedt duplikater på de vi mangler. Kasserer tar hånd om dette.

Teknisk:

TAU til Notodden pga. Mixture wire/ håndtak

DFK OK.

GBR OK

GBQ OK men nye belter må sys. Dette tas slik at GBQ er operativ den helgen Acro NM arrangeres (enten før eller rett etter). GBQ er lagt ut for salg. Prospekt er klart.

Vår Baby: Øyvind M er interessert Oppgaver: Sideror må trekkes om, inspeksjon ved å åpne 1-2 plasser på hver vinge, bremseblader må moddes.

Pawnee vinge må trekkes om. Listerud har antydnet 40k med noe egeninnsats etter en pruterunde hvor opprinnelig tilbud var 500k. Det kom forslag om å bruke en form for gulrot for få noen frivillige til å ta i et tak. Vi kan både lære noe og spare tid og penger på egeninnsats. Anders S koordinerer videre.

El-vario i AM er lydløs. Vi må vurdere å bytte til samme instrumentering (SB8) som CJ og/eller reparasjon av den opprinnelige. Ny el-vario koster ca 5-10k. Hans B sjekker muligheter.

Vi trenger nye faddere til: BQ, AM og CJ Hans B foresprø mulige kandidater

Vi må etter hvert vurdere skjebnen til AM. I og med at denne nå må kontrolleres hver 1000t er dette litt kostbart for oss som flyr såpass mye. Christian tar en vurdering kommer med forslag på hva vi kan gjøre. Innspill fra møtet: Innbytte til ny K21 hos Schleicher, selge og kjøpe ny toseter (DG1000, K21, DG505).

Aktiviteten /belastning på klubb fly har hvert relativt liten i sommer. Folk "klager" på manglende kø og ingen grunn til å stå opp til briefing. Aktiviteten med privat fly har vært bra.

Skolegruppe:

Gruppeleder Tom Roger sliter med å få gjennomført ting uten at gruppelederen selv må ta tak i det. Innspill fra skolegruppa:

1) Vi trenger en PR ansvarlig for å skape "oppmerksomhet" rundt klubben og drive rekruttering.

2) Prisliste. Medlemmer som har sluttet klager ofte på pris. Ungdom / potensielle elever reagerer på at de må punge ut med: Intro kurs, årskort, selvassuranse, medlemskap osv.

Vi bør vurdere prislista spesielt mhp. nye elever.

Rekruttering er en stor jobb. Vi bør kanskje dele ansvaret for PR og rekruttering.

Vi prøver å få i gang elevfadder ordningen. Tom Roger og Jon V. Elev tilgang: 2 nye, 0 på grunnkurs. IK2 og potensielle skolesjef kandidater: Gaute mulig, Steinar har sagt nei.

Info

Brannvakt: Vi har fått forespørsel om å stille 1-2 fly. DFK kan være aktuell for seilfly gruppas del. Vi kan få 8-900kr/t for reell flytid, men forutsetter en beredskap på 45minutter.

Flystevne: Avlyst pga samarbeidsproblemer. Vi satser på å arrangere en åpen dag den 28 august. Seil har meldt seg positiv til forslaget. Oddvar drar arrangementet. Vi stiller med mannskap for intoturer og Adrian bør kunne ta kiosk salget.

Acro uke:

Arrangementet var vellykket men de samme menneskene gikk igjen hele uka. Forslag om å arrangere acro weekend 16-17 oktober. Foreløpige datoer for medlemsmøter: 7. oktober og 1. desember. Mer innspill til innhold kommer etter hvert, men interessante foredragsholdere kan være Tore Kavli eller Aaamot.

Flyplass fasiliteter:

Hovedstyret planlegger jobb med vinduer og utvendig beising. Seil bør kunne ta et strøk i skole rommet. Med litt maling, nye gardiner er mye gjort. Vi trenger en person for å sparke igang. Neste seilfly styremøte fastsettes til 8 september i teknisk sjef sin fasjonable villa på Bygdøy.

Eventuelt:

Dato for instruktør møte må fastsettes. Christian følger opp. Vi trenger å få til et møte med NAK for å trykke på våre saker. Dette gjelder spesielt opplegget rundt intro turer og boks avtalen. Foreslår uke 39-40 (28 september.)

Spillemidler

Vi har fått 12079kr. Dette skulle holde til vær stasjon (6370kr.) og resten til fallskjerm.